
Van: Peter Frissen   

Verzonden: woensdag 4 mei 2022 11:11 

Aan: Pregled, Alexander  

Onderwerp: Fwd: Vraag 

 

Geachte heer Pregled, 

 

Zie onderstaande email wisseling met TUD over het Elektrisch vliegen 

genoemd in het Statenrapport aangaande MAA. 

Kunt U deze email opnemen in de ingekomen stukken.  heeft aangegeven dat hij 

contact opneemt met Provincie Limburg voor opheldering. 

 

Bedankt alvast. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Peter Frissen 

Neerbeek 

    

 

---------- Forwarded message --------- 

Van: Peter Frissen

Date: za 30 apr. 2022 om 19:45 

Subject: Fwd: Vraag 

To: <secretariaat.gedeputeerde.satijn@prvlimburg.nl> 

 

 
Geachte heer Satijn.  

Met belangstelling heb ik het rapport Statenvoorstel Toekomst van Maastricht Aachen Airport G-22-

015 gelezen. In dit rapport wordt over Elektrisch vliegen gesteld …citaat ” De toekomst van elektrisch 

vliegen is niet afhankelijk van fundamenteel onderzoek , maar van certificering van beproefde 

technologieën, zoals de elektromotor en de nieuwste batterijen en het voeden van elektromotoren 

in vliegtuigen met brandstofcellen”  en de TUD zou dit hebben bevestigd (zie bijlage). 

Dit heeft mij verbaasd. Ik heb hierover contact gezocht met mijn voormalig ASML project collega 

momenteel Dean of Aerospace Engineering TU Delft.  Uit onderstaande email geeft hij 

aan “Laat ik kort zijn, wij zijn hier niet bij betrokken. Een dergelijke stelling zouden we nooit 

verkondigen” 

Mijn verzoek aan u is: Kunt U mij een rapport of memo sturen van de TUD waar bovenstaande 

stelling uit blijkt. Deze vraag graag behandelen als een WOB verzoek. Bedankt alvast. 

Ter info: In bijgaande presentatie vertelt het verhaal over het toekomstig vliegen met 

wetenschappelijke onderbouwing (zie 25min…40min).  

https://www.tudelft.nl/2020/lr/de-vliegende-hollanders-wat-is-de-toekomst-van-de-nederlandse-

luchtvaart 

 

De reden dat ik u deze info stuur is, dat ik het belangrijk vind dat de juiste data op tafel ligt voor het 

nemen van de beste beslissing voor het voortbestaan van MAA.  





Je hebt geregeld in de media en op een begrijpelijke manier uitleg gegeven dat b.v. de batterij 

capaciteit per kg en volume ver ontoereikend is, althans voor grootschalig gebruik voor 

Evliegtuigen. Factor 20...40... verbetering is nodig en met de huidige Li batterijen is dit niet 

mogelijk. 

 

Mijn vraag is: is de stelling in de bijlage juist?  

 

Ps: je weet waarschijnlijk dat we sinds 35jaar op zoek zijn naar sterkere magneten voor o.a. in 

elektromotoren voor windturbines, Evoertuigen, actuatoren, etc...Helaas is de wereld blijven 

steken bij NdFeB magneten (max Br rond 1.4T).  

Hopelijk maakt men voor batterij opslag grotere sprongen.  

 

Elk antwoord is van harte welkom. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Peter Frissen 

 






